



ZAC EFRON

17

dollars off with purchase of \$60 or more.

Offer valid until June 28, 2009

AGAIN

PLU # 56333 Item # 524850

Get \$17 off any Joe Fresh Style purchase of \$60 or more before applicable taxes where available at Joe Fresh Style locations across Canada. \$17 will be deducted from the total purchase amount after sales taxes are applied. Limit one coupon per family and/or customer account. No cash value. No copies. No rainchecks. Coupon must be presented to the cashier at time of purchase. Valid until June 28, 2009 until closing. Limit one coupon per purchase. Cannot be combined with any other coupons or promotional offers.



ENGLISH



ZAC EFRON
ENCORE

PLU # 56333 Item # 524850

Offre valide jusqu'au 28 juin 2009

17

dollars de rabais avec achat de 60\$ ou plus.

ANS

Obtenez 17 \$ de rabais à l'achat de 60 \$ ou plus avant les taxes applicables d'articles Joe Style frais dans les succursales Joe Style frais partout au Canada, selon la disponibilité. Le montant de 17 \$ sera déduit du montant total de l'achat après les taxes applicables, Limite de un coupon par famille et/ou par compte de client. Aucune valeur monétaire. Aucune copie ne sera acceptée. Aucun bon d'achat différé ne pourra être émis. Le coupon doit être présenté à la caisse au moment de l'achat. L'offre est en vigueur jusqu'au 28 juin 2009, à la fermeture. Limite de un coupon par achat. Ne peut être combiné à aucun autre coupon ou offre promotionnelle.

